
Notulen

VvE De Ontdekking 1

Notulen van de Vergadering van eigenaars, gehouden dinsdag 16 november 2021, aanvang 19:00 uur.

Totaal aantal stemmen: 104; aantal stemmen vertegenwoordigd: 70 (67,31 procent)

1. Opening en vaststelling aantal stemmen
Om 19:07 uur opent de heer R. Janssen namens het bestuur de vergadering. Het benodigde aantal stemmen
is aanwezig, danwel vertegenwoordigd middels afgegeven volmacht, om het quorum te behalen.
Rechtsgeldige besluitvorming is mogelijk.

De heer Janssen geeft aan dat er ondanks de geldende maatregelen gekozen is om de vergadering op een
fysieke wijze te laten plaatsvinden. Daarbij acht het bestuur noodzakelijk om met de bewoners in contact te
blijven, mede vanwege de grote projecten die komen gaan en de eventuele vragen die hierover gesteld
kunnen worden. 

De heer Janssen stelt kort de aanwezige bestuursleden voor aan de vergadering, alsmede de aanwezigheid
van de contactpersoon van Stadsgenoot mevrouw W. Wegbrands en de heer B. Woudenberg die namens
Twinss VvE Beheer aanwezig is tijdens deze vergadering. 

1a. Benoeming voorzitter van de vergadering
Voorafgaand aan de vergadering noch vanuit de vergadering hebben zich kandidaten aangemeld. De heer
Janssen stelt daarmee voor om hem te benoemen tot voorzitter van de vergadering. Er zijn vanuit de
vergadering geen bezwaren voor de voorgestelde benoeming. Met unanimiteit van de stemmen wordt de heer
R. Janssen benoemd tot voorzitter van de vergadering. 
 

2. Ingekomen stukken en mededelingen bestuur/beheerder
Er zijn geen ingekomen stukken of mededelingen anders dan geagendeerd.

De heer Janssen geeft als mededeling bestuur aan dat medebestuurslid de heer S. Simons zal aftreden als
bestuurslid aan het einde van het jaar. Vanuit het bestuur en de vereniging wordt veel dank geuit aan de tijd,
inzet en verdiensten van de heer Simons. De heer Janssen geeft aan dat het bestuur graag ondersteuning zou
willen krijgen, en verzoekt de leden om na te denken over een bestuurdersfunctie of deel te nemen aan één
van de commissies. 

3. Het vaststellen van de agenda
De agenda zal op volgorde worden vastgesteld en daarna kunnen er geen wijzigingen meer plaatsvinden. Er
zijn geen verdere vragen/opmerkingen over de agenda, waarna deze met unanimiteit van de stemmen wordt
vastgesteld. 

4. Financiën boekjaar 2020

4a. Verslag kascommissie boekjaar 2020
De kascommissie heeft de stukken gecontroleerd en geen onvolkomenheden geconstateerd. Eventuele
vragen zijn naar tevredenheid beantwoord. De kascommissie geeft de vergadering een positief advies om
decharge te verlenen aan het bestuur voor het gevoerde financiële beleid. De heer Janssen dankt de
kascommissie voor de uitgevoerde controle. 

4b. Bespreking jaarrekening 2020
De jaarrekening wordt door de heer Janssen aan de vergadering toegelicht. Er zijn vanuit de vergadering geen
vragen/opmerkingen over de jaarrekening van 2020, waarna deze met unanimiteit van de stemmen wordt
goedgekeurd en vastgelegd. 
 

4c. Bestemming exploitatiesaldo 2020
Conform de akte moet een negatief resultaat worden omgeslagen naar de eigenaren conform breukdeel. Er
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wordt voorgesteld het exploitatietekort ten laste van de onderhoudsreserve te brengen. Het voorstel voor
bestemming van het exploitatiesaldo wordt met unanieme stemming goedgekeurd.

4d. Decharge bestuur boekjaar 2020
Op advies van de kascommissie en met vaststelling van de jaarrekening wordt met unanieme stemming
decharge - goedkeuring voor het gevoerde financiële beleid - aan het bestuur verleend.

4e. Benoeming kascommissie boekjaar 2021
De huidige kascommissie bestaat uit: 

Mevr. S. Klaver 
Mevrouw Klaver stelt zich kandidaat voor een nieuw termijn als kascommissie. 
Tevens stelt mevrouw F. Beers zich kandidaat voor een rol als kascommissielid. 

Beide kandidaten worden met de benodigde meerderheid van stemmen benoemd tot leden van de
kascommissie. 
 

5. MJOB/planmatig onderhoud
.

5a. Meerjarenonderhoudsbegroting (MJOB)
De MJOB wordt door de heer Janssen toegelicht.
Het MJOB is nog niet formeel vastgelegd. De heer Janssen stelt daarom voor om deze versie van het MJOB,
met de eventuele aanpassingen die uit de vergadering kunnen komen, vast te stellen. 

De aangepaste versie van het  MJOB  is reeds aan iedereen rond gestuurd. Daarbij waren een tweetal
onzekerheden in het MJOB:

De voorkant
De onderkant (Kruipruimte)

Voor de voorkant lopen er op dit moment onderzoeken waar later op de vergadering verder over gesproken zal
worden. 
Er bestaat echter veel onduidelijkheden over de kruipruimte, vandaar dat er nader onderzoek naar gedaan
moet worden waar de vergadering verzocht wordt om het mandaat hiervoor te verhogen naar € 50.000. 

Er wordt vanuit de vergadering gevraagd of de kruipruimte onder het gehele complex aanwezig is en wat
precies de reden is dat er onderzoek naar gedaan zal worden. Mevrouw I. de Moel beantwoord dat dit
inderdaad het geval is. Daarbij geeft zij tevens aan dat het niet bekend is wat de staat van de kruipruimte is.
Het is wenselijk om dit goed in kaart te brengen. Mede omdat er veel meldingen zijn gedaan van overlast van
muizen en ratten. Tevens zijn er rotte balken geconstateerd. Het doel van het onderzoek is ook dusdanig om
het vocht, schimmel, ongedierte en alle overige belangrijke zaken 100% in kaart te brengen. Mevrouw De Moel
beaamt de opmerking vanuit de vergadering dat het vele geld kost, maar dat het mandaat gebaseerd is op de
offertes die reeds ontvangen zijn en dat het gaat om een specialistisch onderzoek. De kans bestaat dat er ook
dingen in overleg met M3E geschrapt zullen worden en daarmee het volledige bedrag van € 50.000 niet
gebruikt zal worden. 

Er wordt vanuit de vergadering gevraagd of het mogelijk is om alle informatieve berichten naar de leden in het
Engels vertaald kunnen worden. De heer Janssen geeft aan dat dit op dit moment niet wordt gedaan, maar
geeft aan dat de leden van de VvE Twinss kan benaderen hierover. 

Tevens wordt vanuit de vergadering gevraagd of het MJOB ook op het portaal en onder de 'belangrijke
stukken' kan worden toegevoegd. De heer Woudenberg geeft aan dat wanneer de vergadering akkoord gaat
met het vaststellen van het MJOB dat deze op het portaal geplaatst zal worden, alsmede dat deze terug te
vinden is bij de belangrijke stukken van de VvE. 

De MJOB wordt door unanieme stemming vastgesteld.

 

5b. Werkzaamheden achterzijde
De heer Janssen geeft aan dat de werkzaamheden aan de achterzijde bijna klaar zijn. Er wordt nog een
rekening verwacht van ongeveer € 10.000. 

Er wordt vanuit de vergadering gevraagd hoe ver de VvE is met het aanpakken van het achterstallig
onderhoud. De heer Janssen geeft aan dat de achtergevel en de voorgevel slecht waren, maar de achterkant
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reeds is aangepakt. Het dak is in goede staat en de kruipruimte moet nog nader worden onderzocht. Om dit
achterstallig onderhoud aan te pakken is besloten om de maandelijkse VvE bijdragen te verhogen. Helaas is
het op dit moment nog niet mogelijk om de bijdragen te verlagen aangezien de voorkant nog aangepakt moet
worden. Dit zou in het nabije verleden ook besproken zijn tijdens de ALV.

Er wordt vanuit de vergadering opgemerkt dat er aan de achterzijde nog een stuk muur is die geïsoleerd dient
te worden. De heer T. Abbestee beantwoord dat dit opgenomen is in het MJOB. Het is nog onbekend wanneer
dit wordt uitgevoerd. 
Mevrouw De Moel vult hier op aan dat het wellicht meegenomen kan worden met het isoleren van de voorkant
omdat er dan aanspraak gemaakt kan worden op de beschikbare subsidies. 

De heer Janssen geeft aan dat er in het verleden besloten is om de aftimmering/verfwerk aan de binnenzijde
van de appartementen uit de offerte te halen en dat de eigenaren dit zelf zullen moeten herstellen.
Er is vanwege financiële middelen besloten om dit niet op kosten van de VvE te doen. De heer Van Abbestee
geeft aan dat de besluitvorming echter nooit concreet is vastgesteld in verslagleggingen, waardoor het voor
Stadsgenoot niet duidelijk was gecommuniceerd en besloten. De heer Janssen geeft aan dat het bestuur in
overleg met Stadsgenoot en M3E en eventueel Biltz in overleg zullen gaan om te kijken naar mogelijke
oplossingen. Vanuit de vergadering geven de aanwezigen aan dat zij en de overige bewoners bekend waren
met de gemaakte afspraken en dat dit ook met hen gecommuniceerd is, al dan niet tijdens de afgelopen
vergaderingen. 

De heer Janssen geeft aan dat er door de werkzaamheden aan de achterzijde steigers moesten komen te
staan in de tuinen, en dat daardoor de tuinen nog hersteld moeten worden. Hiermee is de VvE mee bezig om
dit te doen. 

De heer Janssen geeft aan dat er recentelijk nog een brief is uitgegaan naar de leden met informatie over de
voorkant. De laatste vergadering is er een akkoord gegeven voor een mandaat, waarvan het gehele bedrag
nog niet verbruikt is. Mevrouw De Moel geeft aan dat zij in goed overleg zijn met de gemeente, welstand, de
architect ingeschakeld en met andere betrokkenen. De architect maakt nu de tekeningen, waarbij rekening
gehouden wordt met het behoudt van het oorspronkelijke aanzicht. 
Er wordt vanuit de vergadering gevraagd of de gemeente ons verder kan helpen met subsidies en dergelijke.
Mevrouw De Moel antwoord dat de gemeente minimale ondersteuning biedt voor subsidies. Er wordt geopperd
om wellicht lid te worden van VvE Belang. Dit zal na de vergadering uitgezocht worden.

Vanuit de vergadering wordt gevraagd of er een specificatie of toelichting bekend is van de kosten van de
architect. Dit is terug te vinden op portaal, en tevens besproken tijdens laatste vergaderingen.

Tevens wordt er vanuit de vergadering gevraagd hoe de planning er uit ziet van de betreffende
werkzaamheden. Mevrouw De Moel geeft aan dat dit lastig te zeggen is. Men moet rekening houden met
minimaal 1,5 jaar. 

Er wordt vanuit de vergadering opgemerkt dat het wellicht verstandig is om alle kleine opdrachten te bundelen
en tegelijk in opdracht te geven, waarbij dit kosten zou besparen. Nog beter zou zijn wanneer sommige
opdrachten door de eigenaren zelf opgepakt zouden worden, zoals het vervangen van lampen en dergelijke.
Het bestuur stelt voor dat wanneer eigenaren onderhoud willen voeren aan gemeenschappelijke zaken, zij hier
toestemming om moeten vragen aan het bestuur via de beheerder (Twinss). 

Mevrouw Wegbrands stelt een vraag over de houten deuren die niet vervangen zijn. Vallen deze ook onder de
schildercyclus. Bestuur: we gaan dit checken.

 

5c. Werkzaamheden voorzijde

Het voorbereidend werkt mbt de voorgevel loopt. Zie ook de brief aan bewoners d.d. 13-10-2021. Hiervoor is
eerder een mandaat van € 200.000 voor afgegeven welke deels in 2021 en deels in 2022 wordt uitgegeven:

€ 140.000 voor architectenwerk en vergunning (loopt)
€ 10.000 kruipruimteonderzoek (blijkt te laag ingeschat, zie hieronder)
€ 20.000 overig onderzoek voor dak, elektra, portieken (wellicht ook nodig voor gevel)
€ 30.000 externe ondersteuning en onvoorzien (opdracht m3e voorbegeleiding offertes kruipruimte).  

5d. Kruipruimteonderzoek
Zie de offertes en toelichting als bijlage bij de agenda.
Om geen verdere vertraging op te lopen en het bestuur de ruimte te geven opdracht te kunnen geven voor het
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onderzoek, eventueel aanvullend onderzoek en de begeleiding van het onderzoek stellen we het volgende
besluit voor;
Bestuur kan naar eigen oordeel opdracht verlenen voor het uitvoeren van het kruipruimte onderzoek,
eventueel aanvullend onderzoek en begeleiding van het onderzoek voor een bedrag van max € 50.000,-

Met unanimiteit van de stemmen gaat de vergadering akkoord met het verhogen van het mandaat naar
maximaal € 50.000 voor de onderzoeken/begeleiding van de kruipruimte. 

5e. Overig onderhoud
Mevrouw Wegbrands vraagt of de houten deuren aan de achterzijde die niet vervangen zijn, meegenomen zijn
in het schildercyclus in het MJOB. De heer Abbestee geeft aan dat dit inderdaad het geval is. Daarbij geeft hij
aan dat ze dit nog later zullen controleren. 

6. Goedkeuring begroting 2021 & 2022
De som van de begroting van 2021 is gelijk ten opzichte van de laatstelijk vastgestelde begroting en wordt
door de heer Janssen toegelicht.

De begroting van 2022 stelt een verhoging ten opzichte van de laatstelijk vastgestelde begroting voor. De heer
Janssen licht de verschillen toe.
De heer Janssen benadrukt dat de begroting jaarlijks geïndexeerd dient worden, t.h.v. de inflatie 2%, als
voorwaarden om in aanmerking te kunnen komen met leningen/subsidies en dergelijke. 

Er wordt een vraag gesteld over enkele begrotingsposten die betrekking hebben op de contracten van de VvE,
waar opgevallen is dat deze kosten niet allemaal gemaakt zijn afgelopen jaar. De heer Janssen antwoord dat
het bestuur hiermee bekend is en er naderhand gecontroleerd zal worden om welke contracten dit precies
gaat alsmede om zorg te dragen dat deze contracten alsnog afgesloten zullen worden. 

De voorgestelde begrotingen van 2021 en 2022 worden met unanieme stemming goedgekeurd. De nieuwe
termijnbijdrage zal per 1 januari 2022 van kracht zijn. 

7. Verzoeken om toestemming
.

7a. Beheerder: debiteurenbeleid
Het debiteurenbeleid wordt door de heer Janssen toegelicht conform hetgeen in de toelichting bij het
agendapunt staat vermeld.

De vergadering verleent met unanieme stemming haar goedkeuring aan TVB om vorderingen conform haar
debiteurenbeleid bij wanbetaling uit handen te geven aan een incasso- en gerechtsdeurwaardersbureau.

 

8. Benoeming bestuur- en commissieleden
.

8a. Benoeming/samenstelling bestuur
Het bestuur bestaat momenteel uit onderstaande leden:

Dhr. R.L.M. Janssen
Dhr. T. Abbestee
Mevr. I.C.M. de Moel
Dhr. S.P.M. Simons

Dhr. S.P.M. Simons zal per 1 januari 2022 aftreden als lid van het bestuur en stelt zich daarbij tevens niet
herkiesbaar.

Mevrouw A. van Broekhuyzen heeft zich kandidaat gesteld voor een functie als bestuurslid en wordt unanieme
stemming benoemd.
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8b. Benoeming technische commissie
Mevrouw R. ten Ham heeft zich kandidaat gesteld voor een functie als technisch commissielid en wordt door
unanieme stemming benoemd.

8c. Benoeming reservefondsbeheerders
In het reglement van splitsing is opgenomen, dat er twee reservefondsbeheerders door de vergadering dienen
te worden aangesteld, welke over de gelden van het reservefonds beschikken. Van de
reservefondsbeheerders dient één de voorzitter van de vergadering en de ander een eigenaar te betreffen.
Deze functie houdt in dat hij/zij de online de controle en goedkeuring op facturen ten laste van het
reservefonds behandeld. 

De heer Janssen stelt zich als voorzitter vergadering en een willekeurig bestuurslid  als eigenaar beschikbaar
als kandidaat reservefondsbeheerders. 
NOOT: bij de afsluiting van de vergadering heeft de heer S. Simons zich kandidaat gesteld om deze rol op zich
te nemen. 

De kandidaten worden met unanieme stemming benoemd tot reservefondsbeheerders.

8d. VvE Beheerder
De heer Janssen geeft aan dat er afgelopen periode gesprekken geweest zijn met Twinss over hun
dienstverlening. Daarbij zien zij verbetering in de dagelijkse werkzaamheden van de beheerder sinds de heer
Woudenberg de vaste contactpersoon is vanuit Twinss. Daarbij geeft de heer Janssen ook aan dat er vanuit
het bestuur meer wens is voor ondersteuning en begeleiding in kader van het groot onderhoud.

Het bestuur beraadt zich op de vraag hoe verder, ook in verband met het grote project dat er aan komt, en wil
de mogelijkheid open houden eventueel over te stappen naar een andere beheerder. Daarvoor is goedkeuring
van de VvE nodig.

Er wordt vanuit de vergadering gevraagd wat de alternatieven zijn. De heer Janssen antwoord dat er globaal is
rondgekeken maar nog geen voorkeur heeft voor een andere partij. Een belangrijke afweging is bijvoorbeeld
de afstand van de standplaats van de beheerder, waar Twinss in de regio van Rotterdam is gevestigd en
hierdoor de afstand met de beheerder groot is te noemen. 

Met unanimiteit van de stemmen gaat de vergadering akkoord met het verstrekken van het mandaat aan het
bestuur om eventueel te switchen van beheerder. 
 

8e. Versterking bestuur
De heer Janssen geeft aan dat er in kader van de komende werkzaamheden aan de voorkant er behoefte is
aan extra versterking van het bestuur. 
De wens is uiteraard dat deze versterking vanuit de vereniging zelf komt, maar stelt daarbij een alternatief ter
voorstel om eventueel een externe bestuurder in te schakelen. 
Kosten hiervan zijn naar verwachting zo'n € 15.000 tot € 20.000 per jaar.

Mevrouw De Moel benadrukt dat er behoefte is aan een projectmanager, en dat dit bedrag ook hiervoor
eventueel gebruikt kan worden. 

Met unanimiteit van de stemmen gaat  de vergadering akkoord met het verstrekken van een mandaat van €
20.000 voor het eventueel inschakelen van een externe bestuurder/projectmanager. 
 

9. Sluiting
Er wordt vanuit de vergadering gevraagd wanneer er onderhoud wordt uitgevoerd aan de trappenhallen. De
heer Janssen antwoord dat er een reserve beschikbaar is voor het onderhoud aan de trappenhallen. Mevrouw
De Moel vult aan door te benadrukken dat het de bedoeling is dat eerst de voorgevel aangepakt wordt en
hierna pas de trappenhallen. De heer Abbestee geeft aan dat het herstel van de vloerbekleding in de
trappenhallen gedragen/uitgevoerd worden door de eigenaren van de aanliggende appartementen. 

Mevrouw Wegbrands vraagt waarom het vaststellen van de notulen van 2021 niet is geagendeerd. De heer
Janssen stelt voor om dit te agenderen voor de volgende vergadering in 2022. 

Tevens stelt mevrouw Wegbrands een vraag over de lodenleidingen die eventueel aanwezig zouden zijn in de
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kruipruimte. Mevrouw De Moel geeft aan dat dit eventueel meegenomen kan worden tijdens het onderzoek
van de kruipruimte. 
De heer Abbestee geeft ook aan dat er in het verleden afspraken gemaakt zijn dat de eigenaren zelf
onderzoek dienen te doen naar de eventuele aanwezigheid van lodenleidingen, en wanneer deze
geconstateerd zijn dit melden aan de beheerder. 

Er wordt vanuit de vergadering een vraag gesteld hoe de vereniging staat tegenover de meerdere
aanbouwingen. De heer Abbestee geeft aan dat er een modelovereenkomst is opgesteld waar de aanbouwen
minimaal aan dienen te voldoen. Tevens stelt hij dat alle aanbouwen eerst voorgelegd dient te worden aan de
vergadering ter goedkeuring. 

Er wordt vanuit de vergadering opgemerkt dat het bestuur er goed aan zou doen om een algemeen bericht
naar de leden toe te sturen met informatie wat de werkzaamheden/verantwoordelijkheden zijn van het bestuur
en de verschillende commissies. Het bestuur geeft aan dat zij dit ook een goed idee vindt en zal hier naar
kijken. 

Ten slotte wordt er vanuit de vergadering dank en waardering uitgesproken aan het bestuur en volgt er een
applaus. 

De heer Janssen sluit onder dankzegging om 20:15 uur de vergadering.

Vastgesteld op de vergadering van . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

voorzitter                                             beheerder

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .
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Besluitenlijst

VvE De Ontdekking 1

Benoeming voorzitter van de vergadering1a.
1a.1 Met unanimiteit van de stemmen wordt de heer R. Janssen benoemd tot voorzitter van de

vergadering. 

Het vaststellen van de agenda3.
3.1 De agenda is zonder wijzigingen vastgesteld.

Bespreking jaarrekening 20204b.
4b.1 De jaarrekening van 2020 is goedgekeurd. 

Bestemming exploitatiesaldo 20204c.
4c.1 Met unanimiteit van de stemmen wordt besloten om het exploitatieresultaat t.l.v. de

onderhoudsreserve te brengen. 

Decharge bestuur boekjaar 20204d.
4d.1 De vergadering verleent het bestuur decharge.

Benoeming kascommissie boekjaar 20214e.
4e.1 Mevrouw S. Klaver en mevrouw F. Beers zijn benoemd tot kascommissielid.

Meerjarenonderhoudsbegroting (MJOB)5a.
5a.1 De MJOB is vastgesteld. 

Kruipruimteonderzoek5d.
5d.1 Met unanimiteit van de stemmen gaat de vergadering akkoord met het verhogen van het mandaat

naar maximaal € 50.000 voor de onderzoeken/begeleiding van de kruipruimte. 

Goedkeuring begroting 2021 & 20226.
6.1 De voorgestelde begrotingen van 2021 en 2022 worden met unanieme stemming goedgekeurd.

Beheerder: debiteurenbeleid7a.
7a.1 Er is besloten Twinss VvE Beheer toestemming te verlenen om vorderingen conform haar

debiteurenbeleid bij wanbetaling uit handen te geven aan een incasso- en
gerechtsdeurwaardersbureau.

Benoeming/samenstelling bestuur8a.
8a.1 Mevrouw A. van Broekhuyzen wordt met unanieme stemming benoemd. tot bestuurslid.

Benoeming technische commissie8b.
8b.1 Mevrouw R. ten Ham is benoemd tot technisch commissielid.

Benoeming reservefondsbeheerders8c.
8c.1 De heer Janssen en een willekeurig bestuurslid zijn benoemd tot reservefondsbeheerders.

VvE Beheerder8d.
8d.1 Met unanimiteit van de stemmen gaat de vergadering akkoord met het verstrekken van het mandaat

aan het bestuur om eventueel te switchen van beheerder. 

Versterking bestuur8e.
8e.1 Met unanimiteit van de stemmen gaat  de vergadering akkoord met het verstrekken van een mandaat

van € 20.000 voor het eventueel inschakelen van een externe bestuurder/projectmanager. 
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Actiepuntenlijst

VvE De Ontdekking 1

Aanpassen kascommissie
Mevrouw S. Klaver en mevrouw F. Beers zijn benoemd tot kascommissielid.
Status: Afgehandeld      Afgehandeld op: 23 november 2021
Behandeld door: Bas Woudenberg BT1 (medewerker kantoor)

Afsluiten boekjaar 2020
Status: Afgehandeld
Behandeld door: Marcel de Jong BT1 (medewerker kantoor)

benoeming bestuurslid
Mevrouw A. van Broekhuyzen wordt met unanieme stemming benoemd. tot bestuurslid.
Status: Afgehandeld      Afgehandeld op: 23 november 2021
Behandeld door: Bas Woudenberg BT1 (medewerker kantoor)

benoeming TC
Mevrouw R. ten Ham is benoemd tot technisch commissielid.
Status: Afgehandeld      Afgehandeld op: 23 november 2021
Behandeld door: Bas Woudenberg BT1 (medewerker kantoor)

controleren contracten
Kijken welke contracten begroot zijn en welke de VvE nu heeft. 
Status: Afgehandeld      Afgehandeld op: 14 december 2021
Behandeld door: Bas Woudenberg BT1 (medewerker kantoor)

Exploitatieresultaat t.l.v. de onderhoudsreserve
Met unanimiteit van de stemmen wordt besloten om het exploitatieresultaat t.l.v. de onderhoudsreserve te
brengen. 
Status: Afgehandeld
Behandeld door: Marcel de Jong BT1 (medewerker kantoor)

Vaststellen van het MJOB
Belangrijke stukken en publiceren op het portaal
Status: Afgehandeld      Afgehandeld op: 23 november 2021
Behandeld door: Bas Woudenberg BT1 (medewerker kantoor)

Aanpassen reservefondsbeheerder
De heer Janssen en een willekeurig bestuurslid zijn benoemd tot reservefondsbeheerders.
Status: Afgehandeld      Afgehandeld op: 25 november 2021
Behandeld door: Bas Woudenberg BT1 (medewerker kantoor)

Goedkeuring begroting 2021 en 2022
De voorgestelde begrotingen van 2021 en 2022 worden met unanieme stemming goedgekeurd.
Status: Afgehandeld      Afgehandeld op: 8 december 2021
Behandeld door: Bas Woudenberg BT1 (medewerker kantoor)

Inschrijven nieuwe bestuurslid in KvK
Mevrouw A. van Broekhuyzen wordt met unanieme stemming benoemd. tot bestuurslid.
Graag de KvK inschrijving regelen    

1-12-2021 stukken verzonden
Status: Afgehandeld      Afgehandeld op: 6 april 2022
Behandeld door: Shirley Benda BT1 (medewerker kantoor)
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